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方大设计，价值所在

Fangda designs, value added
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公司简介：Corporate profile
TONTSEN方大设计集团前身为美国TONTSEN设计公司。于2000年进入中国，现已汇聚了二百余位来自世界各地的业内设计精英。集团总部坐落于中国上海，专业从事城市规划、建筑设计、景观设计业务。机构成员包括上海方大建筑设计事务所、上海方大建筑设计有限公司、TONTSEN建筑设计事务所（美国）、TONTSEN伦敦设计中心、TONTSEN香港景观部。
TONTSEN, formerly known as America TONTSEN Design Company, has already absorbed more than two hundred of global industry design elites since its first presence in China in 2000; The headquarter locates in Shanghai, China and is engaged in the professional fileds of the urban planning, architectural design and landscape design. The croup consists of Shanghai Fangda Architecture Design Office, Shanghai Fangda Architecture Design Co., Ltd,  TONTSEN Architecture Design Office (US), TONTSEN London Design Center and TONTSEN (Hongkong) Landscape Design Company.
公司的核心创作团队，由TONTSEN方大设计集团的中国创始人齐方博士及多位国际、国内设计专家组成。TONTSEN方大设计集团秉承名校治学态度，合璧中西创作理念，作品遍布全国各地，业绩斐然，其中包括：上海耀江国际广场、上海紫园、上海佘山月湖山庄、上海鹏欣假日酒店、北京京贸国际公馆、天津爱家星城、重庆家纺城、温州香缇半岛、温州中梁首府、南昌恒茂国际华城、无锡奥林匹克花园等优秀作品。多个项目获得建设部及上海市各类建筑设计奖项。2011年TONTSEN方大设计集团迎来了建筑创作新里程，南通观音山商业综合体、上海皇冠假日酒店、盐城中南购物中心、常州中润商业广场、安阳师范学院等多个项目的成功，印证了TONTSEN方大设计集团在城市综合体、商业中心、文教建筑领域的超强设计实力。
Our core design team consists of Doctor Qi Fang who is founder of TONTSEN China, as well as multiple international and domestic design experts. TONTSEN has inherited the attitude towards scholarly research of famous universities, and sino-western design philosophy; our works are throughout China, gaining brilliant achievements, among which Yaojiang International Square Shanghai, Ziyuan Shanghai, Yuehu Villa Sheshan Shanghai,Jingmao International Mansion Beijing, Aijia International Xingcheng Tianjin, International Textile City Chongqing, Xiangti Peninsula Wenzhou, Zhongliang Capital Wenzhou, Hengmao Shopping Center Nanchang,and Wuxi Olympic Garden etc. have been honored with architecture design awards from Ministry of Construction and Shanghai Municipality. TONTSEN embraces its new milestone for architecture design projects in 2011, such as Guanyin Mountain Complex Nantong, Crowne Plaza Shanghai, Zhongnan Shopping Mall Yancheng, Zhongrun Plaza Changzhou, Normal College Anyang and etc. It reflects TONTSEN’s ultra strong design abilities in the fields of complex, commercial and education buildings.
TONTSEN方大设计集团致力于成为中国建筑创新的领导者，立足通过发挥自身设计能力和技术优势，提供增值和高品质服务，为促使客户成功发挥直接推动作用。
TONTSEN commits itself to be the innovative leader in Chinese architecture field and makes the most of the advantages of design abilities and technology to provide value-added and high-end service.

战略发展: Strategic Development
TONTSEN方大设计集团的企业愿景是成为一个特色鲜明的，广受尊重的优秀设计公司，创作出既叫好又叫座的作品，在市场上获得好的价值体现，又能实现专业艺术水准。
TONTSEN方大设计集团在成立之初就一直遵循着自己特有的理论特色——空间价值论，这是TONTSEN方大设计集团的设计之本，其核心内涵是指优秀的设计源于对市场需求表象之后的建筑本质的深刻理解。
正是基于“空间价值论”，TONTSEN方大设计集团不但在住宅设计领域硕果累累，而且在公共建筑领域也创作出一个又一个的杰作。由齐方博士提出的TONTSEN方大设计集团“空间价值论”起源于对建筑空间的深度剖析和对市场的深刻理解，在众多实际案例上得到充分的验证。随着TONTSEN方大设计集团在商业、办公、酒店、教育各个建筑领域的不断成功，原有的“空间价值论”也更加完善，为TONTSEN方大设计集团在下一个十年创作历程提供了扎实的理论基础。
 在过去的十年里，TONTSEN方大设计集团已具备巨大的资源整合能力和极强的核心竞争力。TONTSEN方大设计集团作为国际设计机构，既代表一种高水准的设计品质和设计能力，又是多种资源的集合体，在TONTSEN方大设计集团，可以找到建筑领域各种相关事务的全方位解决方案。TONTSEN方大设计集团的未来追求：整合最优秀的设计资源，融汇古今中外，从科学、哲学和艺术高度创造出更多属于TONTSEN方大设计集团的设计特色的优秀作品。
The vision of TONTSEN is to be an outstanding design company with distinctive characteristics and reputation. It aims to create the best works that appeal to audiences and get good value embodiment in the market. At the same time, it can realize high level of professional design art.
TONTSEN follows its unique theory i.e. “value of space” from its founding. It is the ultimate source of TONTSEN’s design and the core meaning is the comprehensive understanding of the architecture nature on the basis that good design is inspired by the market demands. 
Found on the theory “value of space”, TONTSEN succeeds not only in the field of residential design, but also in public building design. The theory “value of space” proposed by Doctor Fangqi originated from the deep analysis of architectural space and comprehensive understanding of market. It is proved in many projects. The theory “the value of space” is improved along with the success TONTSEN gained in the design of commercial, office, hotel and education projects, which has formed the theoretical basis for the next ten years of TONTSEN. 
In the past ten years, TONTSEN has possessed resource integration capability and core competitiveness. As an international design group, TONTSEN is the representative of high level design quality and ability as well as the integration of multiple resources. All-round solutions for architecture related issues can be found in TONTSEN. The future aim TONTSEN in pursuit of is to integrate the best design resources and digest Chinese and Western, ancient and modern. It aims to create more TONTSEN featured great designs to the level of science, philosophy and art.
荣誉: Honor
TONTSEN方大设计集团在大型城市综合体、高档住区设计、商业、酒店、度假村设计等领域的经典作品，代表了我国设计界的一流水准，是相伴中国一线企业品牌。TONTSENF方大，成功案例不胜枚举，其中包括上海耀江国际广场、上海紫园、上海鹏欣假日酒店、北京京贸国际城、天津爱家星城、重庆国际家纺城、温州香缇半岛、温州中梁首府、南昌恒茂国际华城、无锡奥林匹克花园等优秀作品。多个项目获得建设部及各省市设计大奖。
The classic works of Tontsen Group on large urban complex, high-end residence design, commerce, hotel and resort design etc. are full representations of the 1st class level of circle of design of China. It undergoes development with the top enterprise brands of China; the cases of success are numerous, including the excellent works such as Shanghai Yaojiang International Plaza, Ziyuan Shanghai, Shanghai Pengxin Holiday Inn, Beijing Jingmao International Center, Tianjin Aijia International Xingcheng, Chongqing International Textile City, Wenzhou Xiangti Peninsula, Wenzhou Zhongliang Shoufu, Nanchang Hengmao International City, and Wuxi Olympic Garden etc., which are honored with awards for design by Ministry of Construction, provincial and municipal governments.
文化: Enterprise culture
TONTSEN方大秉承“行胜于言、精益求精”的准则，用作品说话，用口碑发声，这也是TONTSEN方大在文化建设、人才培养方面传承的一贯作风。

用心感受空间，用心创造建筑，做一个热爱设计、热爱生活的人，这就是方大的魅力所在。
Tontsen inherits the principle of “Actions Speak Louder than Words & Pursuit for Perfection”, which is also the consistent style of work of Tontsen with respect to cultural construction and talent cultivation etc.

For a man loving design and life, the glamour of Tontsen lies in the atmosphere where you can feel the space and create building solely by your heart.
服务: Service
TONTSEN方大设计集团在全球范围内整合了行业内最优秀的资源， 与多家国际知名设计公司、工程技术公司、各类地产销售机构、商业酒店策划机构等有广泛的合作，可以在项目开发和管理领域，为客户提供全方位解决方案。

Tontsen Group integrates the most excellent resources in the industry throughout the world, and has far-ranging cooperation with internationally famous design firm, engineering & technology company, various real estate sales mechanisms, and commerce & hotel planning mechanisms, so it can provide all-round solution with clients with respect to project development and management.
核心领导Core Leader
齐方 QiFang
TONTSEN方大设计集团         董事长、首席设计师

TONTSEN Fangda Design Group             Chairman, Chief Architect
专业背景：Professional background
国家一级注册建筑师:China Class 1 National Registered Architect
1991年
清华大学建筑学 学士 

1994年
同济大学建筑学 硕士 

1998年
同济大学建筑学 博士 
1991 Bachelor of Architecture, Tsinghua University
1994 Master of Architecture, Tongji University
1998 Doctor of Architecture, Tongji University
个人简介 Resume
齐方博士是TONTSEN方大设计集团的创始人。先后从学于清华、同济两所著名院校建筑学专业的经历，造就了齐方博士对于学术和市场的良好理解。齐方博士以学术为着力点，通过建筑空间的变化和衍生，为客户带来更多价值；以产业整合平台为服务目标，致力于整合高端资源，发展行业平台，塑造群体明星。齐方博士带领的TONTSEN方大设计集团，通过全方位、多角度的深入设计服务，不断创作出轰动地产界的优质作品而闻名业界。本人曾经荣膺中国建筑规划设计最具影响力人物等多种荣誉。

Doctor Fang Qi is the founder of TONTSEN Fangda Design Group. He is graduated from Tsinghua University and Tongji University, which embodies him comprehensive understanding of the architectural academy and market. Doctor Fang Qi aims to bring more value to the client by the changes and extension of architectural spaces on the basis of academy. He takes industry integration as service aim and commits himself to integrate high-end resources, develop industry platform and bring up great designers. TONTSEN Fangda Design Group led by Doctor Fang Qi has created many resounded designs in the field of real estate by all-round and multi-angle design service. He has won many honors including the Most Influential Person in Chinese Architectural and Planning Design.
价值理念: Values
TONTSEN 方大的方法论：融合与创新: Methodology of TONTSEN: blending and innovation
创新赋予建筑价值和生命，

方大设计的宗旨是创造出凝合科学、哲学和艺术三位一体的建筑。

Innovation entitles value and life with buildings, and the aim of Tontsen is to create the Trinitarian building merged together with science, philosophy and art.
促进客户不断成功是方大的使命。

The mission of Tontsen is to facilitate the continuous success of client.
作为一个优秀的设计团队，我们能够创作出既叫好又叫座的作品。

As an excellent design team, we can create the best works that appeal to audiences.
在不断推陈出新、保持高度艺术水准的同时，在市场上取得优异的价值回报。

While making an effort for continuous innovation and keeping a high artistic level, we have achieved superb value rewards in market.
艺术与商业的成功结合，让我们客户获得最大收益，

也为城市、环境、民生做出贡献，赢得社会与同行的尊重。

The successful combination of art and commerce enables our client to gain the maximum benefit, and makes great contribution to the city, environment and people’s livelihood, thus winning respect from society and the same trade.
方大秉承“行胜于言、精益求精”的准则，

用作品说话，用口碑发声，

这也是方大在文化建设、人才培养方面传承的一贯作风。

Tontsen inherits the principle of “Actions Speak Louder than Words & Pursuit for Perfection”, which is also the consistent style of work of Tontsen with respect to cultural construction and talent cultivation etc.
用心感受空间，用心创造建筑，

作为一个热爱设计、热爱生活的人，

这就是方大的魅力所在。

For a man loving design and life, the glamour of Tontsen lies in the atmosphere where you can feel the space and create building solely by your heart.
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